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Ministr Rakušan už zřejmě neví, kudy kam. Zatím přežil Dozimetr, šifrovaný telefon a své
kumpány a teď se snaží přežít střelbu na Filosofické fakultě UK v Praze. 

A nejlepší obranou je útok, takže natočil promovideo, jak by chtěl tu bídu hodit na zbytek toho
spolku nemehel a ubožáků, který si říká Vláda ČR.    

Ke střelbě na filosofické fakultě. 

Máme teď spoustu odborníků na zbraně, kteří ví, co komu stačí, kdo co potřebuje a podobně.
Kuba z ODS by zakázal dlouhé zbraně, i Piráti by rádi omezili počet držených zbraní a jejich
typ. Zkrátka v každém politikovi pětikoalice je nyní odborník a zakazovač.

    Pojďme si zjednodušeně připomenout, jak to se zbraněmi funguje, zejména s těmi zlými, co
vypadají hrozivě jako vojenské pušky a hrůza největší, dá se na ně namontovat optika, jako by
to měl být nějaký game changer při střelbě do davu na pár metrů. Zbraň typu AR navyšuje
index "jsem zděšena" na maximum. Kdyby měl něco na platformě AK, byla by tím asi potvrzena
ruská stopa, kterou zkusili hned po střelbě. Zřejmě by Černochová již vyhlašovala válku.

    Takže samonabíjecí zbraně, dlouhé (pušky) i krátké (pistole) jsou na povolení Policie.
Požádáte o nákupní povolení a je vám vydáno. Nebudeme si nyní komplikovat život
nadlimiltními zásobníky, což je technikálie vymyšlená v EU.  Při nákupu v obchodě je nákup
zanesen hned do Centrálního registru zbraní (CRZ). Pokud zbraň kupujete od soukromé osoby,
do 10 dní musíte zbraň přihlásit na Policii a prodávající musí tamtéž odevzdat průkaz zbraně.   
Vše je v registru, včetně nákupu nábojů v obchodě.

Jenže problémem nejsou ty hrozivé, zlé, černé dlouhé zbraně, na kterých je optika. V tisku se
píše, že všechny zastřelil pistolí…    

Kde je problém? Jak mohl dostat razítko od doktora pár měsíců před vraždami? Proč tisk píše,
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že se před tím léčil s psychickými problémy?  Přesto razítko dostal.To je kardinální otázka, kde
selhali lidé v procesu posuzování zdravotní způsobilosti. To není věc Policie.    

A pokud se přeneseme k dalšímu bodu a to je fakt, že nakoupil hodně zbraní na milionový úvěr
během krátké doby.  Samotný počet zbraní nic neznamená, protože člověk má dvě ruce, takže
ani vlastnictví milionu zbraní neznamená, že je lze použít. A tu máme roli BIS a generalisima
Koudelku, který asi nebude dobrý oddíl, když jim uteče mládí pachatele, úvěr a nákupy zbraní.
Ale chápu, že nahánět ty ruské troly je zábavnější, stejně tak říkat, co dávat do učebnic
dějepisu.

    Z výše uvedeného je zřejmé, že dokud nebude odpovězeno na tyto otázky, nemá cenu na
zákonu o zbraních a střelivu nic měnit. I stávající proces má mechanismy, které měly tragédii
zabránit. Otázka zní - kdo kde selhal a proč.    

Zbytek politické tvořivosti je nyní třeba hledat v tom, že ekonomika upadá, vláda je zcela
neschopná a teď chtějí využít krizi, aby se zviditelnili u méně intelektuálně vybaveného
obyvatelstva, které si neklade moc otázek. Za chvíli se začnou strany pětikoalice požírat mezi
sebou.

    Samotný zásah Policie také vyvolává hodně otázek. Do nynějška je nejasné, co střelbě
předcházelo, co Policie věděla  a zda reagovala správně a  včas. Proč nebyli zranění hned
transportování do blízkých nemocnic, proč nebyla na místě URNA,  atd…     Dokonce stále
nepřišlo stoprocentní potvrzení, že je střelec shodný s vraždou v Klánovicích. Motiv stále
neznámý. Všimli si něčeho příbuzní, spolužáci? Nic.

    Celé to zkrátka smrdí na sto honů a Rakušan je hlava této situace. Dosadil si Policejního
prezidenta,  dosadili si loajální lidi na patřičná místa. Řešili cenzuru a jak omezit práva lidí místo
toho, aby řešili kvalitu a výcvik Policie.    Odpovědnost je zkrátka na něm a teď potřebuje
vypustit co největší mlhu. 

      Ještě upozorním na jeden pohled. Je zrušena základní vojenská služba. Armáda nemá
schopnost zmobilizovat - nemá ani prostory, ani vybavení.  Zkrátka mobilizace reálně není
možná. Držení zbraní zákonů dbalými občany je cesta, jak mít mezi obyvatelstvem alespoň
nějak zbraní znalou populaci.  Dejte si to do kontrastu s neustálým omíláním nesmyslů, jak nás
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obsadí Rusko.     Kromě nákupu zbraní v zahraničí (s min. nebo žádnou účastí českého
průmyslu) tato vláda neděla s obranyschopností tohoto státu nic. Nákup F35 armádu
dlouhodobě nákladově položí. Naše armáda nepotřebuje čistě útočné letouny, jejichž rychlost
není ani dvojnásobkem rychlosti dopravních letadel. F35 má udávanou max. rychlost kolem
1,6Mach, standardní stíhačky mají přes 2Mach.    Nákup děl je další nesmysl, když jsou v
prostoru Česko-Slovenska firmy nabízející domácí konstrukce, které tak vychvalují na Ukrajině. 
    Protivzdušná obrana ČR neexistuje. Drony? Nejsou. Leopardy se na Ukrajině dvakrát
neosvědčily. A dalo by se pokračovat.

Ale nezapomeňme, že kdo se moc ptá, je dezolát a ruský trol. Správný občan věří... této vládě a
nejoblíbenejšímu premierovi, který nelže a ministrovi vnitra, který je čistý jako lilie.

{jcomments on}
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